
UCHWAŁA NR XII/284/21 
RADY MIEJSKIEJ W LUBAWCE 

z dnia 30 września 2021 r. 

w sprawie sugestii dla Burmistrza Lubawka dotyczącej przeznaczenia środków otrzymanych z RFIL na 
wykonanie naśnieżania stoku narciarskiego 

 Na podstawie  art. 18 ust. 2 pkt 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (tekst jednolity 
Dz. U. z 2021 roku, poz. 1372 ze zmianami) Rada Miejska w Lubawce uchwala, co następuje: 

§ 1. Rada Miejska w Lubawce wskazuje jako działanie kierunkowe  Burmistrzowi Miasta Lubawka 
rozpoczęcie wykonania zadania inwestycyjnego pod nazwą "Budowa i modernizacja obiektów sportów 
zimowych w Lubawce wraz z infrastrukturą towarzyszącą", w zakresie wykonania systemu naśnieżania stoku 
narciarskiego wraz z infrastrukturą na które Gmina Lubawka otrzyma dofinansowanie 
w kwocie 2.860.639,75złz Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych ze środków z Funduszu 
Przeciwdziałania COVID-19 dla gmin opisanych w załączniku nr 7 do Uchwały Rady Ministrów nr 6 z dnia 
12 stycznia 2021r. poz.26. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta Lubawka. 

§ 3. Uchwała  wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

   

Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Lubawce 

 
 

Michał Ołdak 
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Uzasadnienie 

Rada Miejska w Lubawce kierunkuje działania Burmistrza Miasta Lubawka do rozpoczęcia prac dla 
zadania, na które radni na sesjach i komisjach wyrazili swoją aprobatę tj. zadanie na które Gmina Lubawka 
otrzyma dofinansowanie w kwocie 2.860.639,75 zł z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych ze 
środkówz Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 dla gmin opisanych w załączniku  
nr 7 do Uchwały Rady Ministrównr 6 z dnia 12 stycznia 2021r. poz. 26. w ramach zadania inwestycyjnego 
pod nazwą "Budowa i modernizacja obiektów sportów zimowych w Lubawce wraz z infrastrukturą 
towarzyszącą". Radni wskazali swoją opinię iż należy wykonać system naśnieżania stoku z wraz 
z infrastrukturą. 

Rozbudowa infrastruktury sportowej, w tym uaktywnienie istniejącego stoku narciarskiego poprzez 
wybudowania systemu naśnieżania pozwoli na aktywne uczestnictwo mieszkańców jak również turystów 
odwiedzających naszą gminę w formach aktywności wspomagających kondycję  fizyczną  
i przyczyniających się do ogólnej poprawy zdrowia społeczeństwa, co w okresie pandemii COVID-19 ma 
najistotniejsze znaczenie. 

Radni od wielu lat wskazują niniejszą inwestycje jako priorytetową. W sytuacji gdy udało się pozyskanie 
środków zewnętrznych , celowym i gospodarnym jest w ocenie radnych przystąpienie do realizacji 
poczynając od elementów najistotniejszych tj. systemu naśnieżania stoku. Element ten jest samodzielną 
instalacją, która winna być wykonana w pierwszej kolejności, tak aby w przyszłości moc wykonać pozostałe 
elementy inwestycji. 

Mając powyższe na uwadze podjęcie niniejszej uchwały jest w pełni uzasadnione. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Lubawce 

  

Michał Ołdak 
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